
           

 

Zápisnica z Konferencie Stredoslovenského futbalového zväzu, 

konanej 29.04.2025 v kongresovej sále hotela Tenis vo Zvolene 

 

Program Konferencie SsFZ 

 
1. Otvorenie, privítanie hostí a prehlásenie, že konferencia bola zvolaná v 

zmysle Stanov SsFZ 

2. Schválenie pracovného predsedníctva, mandátovej a návrhovej komisie, 

skrutátorov a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu konferencie 

4. Odovzdanie ocenení 

5. Správa o činnosti VV SsFZ  

6. Príhovor predsedu SsFZ 

7. Správa mandátovej komisie 

8. Výročná správa SsFZ za rok 2024 a správa audítora k účtovnej závierke 

9. Správa revíznej komisie 

10. Úprava Stanov SsFZ – zosúladenie so Stanovami SFZ 

11. Doplňujúce voľby 

• predseda Disciplinárnej komisie SsFZ 

• člen Výkonného výboru SsFZ – zástupca ObFZ za Žilinský 

kraj  

12. Schválenie rozpočtu SsFZ na rok 2025 

13. Diskusia 

14. Informácia o prijatých uzneseniach 

15. Záver 

 

1.  Otvorenie a prehlásenie, že konferencia sa koná v zmysle Stanov SsFZ 
Konferenciu otvoril podpredseda SsFZ a zároveň predsedajúci konferencie  R. Horák. Privítal 

hostí, delegátov konferencie a členov VV SsFZ. Prehlásil, že konferenciu zvolal a pripravil VV 

SsFZ, na základe kompetencie vyplývajúcej zo Stanov SsFZ čl. 36-40 a teda sa koná v zmysle 

Stanov SsFZ.  

 

Uznesenie k bodu 1 

a) Konferencia SsFZ  konštatovala, že dnešná Konferencia SsFZ bola zvolaná v zmysle 

čl. 36-41 Stanov SsFZ a v zmysle plánu práce orgánov SsFZ 

b) Konferencia SsFZ  poverila  jej vedením, na návrh VV SsFZ,  podpredsedu SsFZ 

Romana Horáka 

Za: 57  Proti: 1   Zdržal sa: 0 

 

2. Schválenie pracovného predsedníctva, mandátovej a návrhovej 

komisie, skrutátorov a overovateľov zápisnice 
Predsedajúci predložil na schválenie: 

a) Pracovné predsedníctvo v zložení:  Stanislav Neuschl, Roman Horák, Ján Matonok, 

Jaroslav Bágel, Michaela Potančoková 



           

 

b) Mandátovú komisiu v zložení:  Filip Celleng – predseda, Peter Imre, Tomáš Dzúrik - 

členovia 

c) Návrhovú komisiu v zložení:  Zdenko Ivan – predseda, Ján Studený, Ján Rojček, Daniel 

Borcovan, Ondrej Václavík 

d) Skrutátorov : Jozef Hreus, Tomáš Gemza, Ladislav Šlapka, Zdenko Urva 

e) Overovateľov zápisnice: Peter Rukavica, Ľuboš Sroka 

Uznesenie k bodu 2. 

Konferencia SsFZ pre dnešné rokovanie schválila  pracovné orgány Konferencie SsFZ 

v  zložení: 

a) Pracovné predsedníctvo v zložení:  Stanislav Neuschl, Roman Horák, Ján Matonok, 

Jaroslav Bágel, Michaela Potančoková 

Za:  62 Proti:   0 Zdržal sa: 0 

b) Mandátovú komisiu v zložení:  Filip Celleng – predseda, Peter Imre, Tomáš Dzúrik - 

členovia 

Za: 62  Proti:  0 Zdržal sa: 0 

c) Návrhovú komisiu v zložení:  Zdenko Ivan – predseda, Ján Studený, Ján Rojček, 

Daniel Borcovan, Ondrej Václavík 

Za: 62 Proti:  0 Zdržal sa: 0 

d) Skrutátorov : Jozef Hreus, Tomáš Gemza, Ladislav Šlapka, Zdenko Urva 

Za:  62 Proti:  0 Zdržal sa: 0 

e) Overovateľov zápisnice: Peter Rukavica, Ľuboš Sroka 

Za: 62  Proti:  0  Zdržal sa: 0 

 

3. Schválenie programu konferencie 
Predsedajúci R. Horák predniesol delegátom program konferencie a vyzval ich na doplnenie, 

resp. pripomienku k tomuto bodu. Následne bol program rokovania jednomyseľne schválený 

tak, ako bol predložený v pozvánke. 

 
Uznesenie k bodu 3. 

Konferencia SsFZ schválila program rokovania konferencie tak, ako bol predložený 

v pozvánke. 

Za: 62  Proti:  0  Zdržal sa: 0 

 

4. Odovzdanie ocenení 
Predseda SsFZ Stanislav Neuschl odovzdal strieborný odznak Igorovi Bellovi a bronzové 

odznaky pre pp. Peter Jesenský, Peter Šmid, Boris Burger za dlhoročnú činnosť v prospech 

futbalu v našom regióne.  

 

Uznesenie k bodu 4 

Konferencia zobrala na vedomie odovzdanie odznakov SFZ pre pp. Igor Bella (strieborný 

odznak), Peter Jesenský Peter Šmid Boris Burger  - bronzové odznaky. 

Za: 62  Proti:  0  Zdržal sa: 0 



           

 

5. Správa o činnosti VV SsFZ od ostatnej Konferencie SsFZ 
Delegátom konferencie bol predložený písomný materiál, ktorý uviedol predsedajúci R. Horák. 

Materiál bol uvedený na webovej stránke SsFZ. K bodu nebola podaná žiadna pripomienka. 

 

Uznesenie k bodu 5 

Konferencia schválila  správu o činnosti VV SsFZ  

Za: 62  Proti: 0   Zdržal sa: 0 

 

6. Príhovor predsedu SsFZ 
Predseda SsFZ Stanislav Neuschl sa vo svojom príhovore okrem iného: 

- SsFZ organizuje 2x do roka medzioblastný turnaj prípraviek, 

- pokračuje medzinárodná spolupráca v rámci projektu Mladé talenty, už sú zapojené aj 

dievčatá, 

- tento rok je v návrhu rozpočtu podpora druťstiev žiakov vo výške 500€/ 1 družstvo, 

- organizovali sa 2 regionálne turnaje kategórie U19 a U17, 

- regionálny turnaj dospelých vo Zvolene ovplyvnilo počasie, odohral sa len jeden deň, 

tento rok je Regions cup naplánovaný na skorší termín, do TL SFZ  sa dá asociačný 

termín, 

- komisie pracujú, kde bola potrebná zmena, tam sa urobila, jednou zo zmien bolo aj 

zloženie komisie rozhodcov, 

- VV SsFZ schválil prerozdelenie príspevku v rámci projektu EURÁ z EURA, 

- kluby na Kysuciach zasiahnuté povodňami boli odškodnené, 

- v spolupráci s VÚC sa pripravuje zimná liga, 

- na začiatku roka SsFZ zorganizovalo Galavečer, na ktorom boli vyhodnotení okrem 

najlepšej XI-tky roka aj najlepší hráči v jednotlivých kategóriách mládeže, tréneri, 

rozhodcovia, osobnosti 

 

Uznesenie k bodu 6  

Konferencia SsFZ zobrala na vedomie príhovor predsedu SsFZ. 

Za: 62  Proti: 0   Zdržal sa: 0 

 

7. Správa mandátovej komisie 
Správu mandátovej komisie predniesol jej predseda F. Celleng- konštatoval, že vzhľadom k 

počtu prítomných delegátov konferencie s právom hlasovať (62/72 delegátov, t.j. 86%) je 

konferencia uznášaniaschopná. Správa je prílohou zápisnice. Pre potrebu jednotlivých 

hlasovaní, ktoré vyplývajú z programu rokovania konferencie je potrebné kvórum: 

- väčšina kvalifikovaná 48 delegátov a viac, 

- väčšina nadpolovičná  37 delegátov a viac, 

- väčšina jednoduchá     31 delegátov a viac. 

Uznesenie k bodu 7 

Konferencia zobrala na vedomie správu Mandátovej komisie Konferencie SsFZ tak, ako ju 

predniesol jej predseda Filip Celleng, a konštatovala, že Konferencia SsFZ je 

uznášaniaschopná.  

Za: 62  Proti: 0   Zdržal sa: 0 



           

 

8. Výročná správa SsFZ za rok 2024 a správa audítora k účtovnej 

závierke 
Delegátom konferencie bol predložený písomný materiál, ktorý uviedla vedúca sekretárka SsFZ 

M. Potančoková. Správa audítora obsahuje prílohy, jednou z nich je aj čerpanie rozpočtu za rok 

2024. K materiálu nebolo vznesené žiadne pripomienky. 

 

Uznesenie k bodu 8 

Konferencia SsFZ  schválila Výročnú správu SsFZ za rok 2024 predloženú v dokumentoch 

konferencie a uvedenú vedúcim sekretárom SsFZ M. Potančokovou, ktorej súčasťou je aj 

správa nezávislého audítora. 

Za: 62  Proti:  0  Zdržal sa: 0 

9. Správa revíznej komisie 

Správu revíznej komisie predložil jej predseda Jaroslav Bágel. Uviedol, že revízna komisia sa 

na zasadnutí komisií venovala najmä vyúčtovaniu cestovného a vyúčtovaniam dotácii pre 

kategóriu U19, U17, kde námatkovou kontrolou zistili niekoľko nedostatkov v predložených 

dokladoch. Revízna komisia z tohto dôvodu plánuje zasadnutie komisie, kde skontroluje všetky 

predložené doklady týkajúce sa poskytnutých príspevkov na dorast v roku 2024. 

 

I.Krško 

Zloženie revíznej komisie nie je v súlade so Stanovami SsFZ. Napriek názorovému rozdielu 

s predsedom RK SsFZ ohľadom jej zloženia pripomenul, že výklad Stanov SsFZ robí VV SsFZ, 

nie predseda komisie.  

J.Bágel 

Súhlasí s pripomienkou ohľadom výkladu stanov, zároveň informoval delegátov konferencie, 

že Ján Podstrelenec sa vzdal členstva v RK SsFZ, je možné podávať návrhy na doplnenie člena 

z Banskobystrického kraja. 

 

Uznesenie k bodu 9 

Konferencia SsFZ zobrala na vedomie  správu Revíznej komisie SsFZ , prednesenú jej 

predsedom Jaroslavom Bágelom s pripomienkou I.Krška. 

Za: 62  Proti:  0  Zdržal sa: 0 

 

10. Úprava Stanov SsFZ – zosúladenie so Stanovami SFZ 

Delegátom konferencie bol predložený písomný materiál, ktorý uviedol predsedajúci R. Horák.  

Následne bolo delegátom predložené stanovisko hlavného kontrolóra SFZ P. Adamčiaka 

k navrhovaným zmenám. 

Slova  sa následne ujal predseda S. Neuschl, ktorý vysvetlil delegátom zmeny a úpravy, ktoré 

boli v Stanovách SsFZ vykonané. Úprava sa jedná aj článku 43 – Zloženie výkonného výboru, 

kde sa navrhuje doplniť zástupca ObFZ VK. Po schválení by tak VV SsFZ tvorili zástupcovia 

z každého ObFZ.  

Predsedajúci konferencie otvoril diskusiu k tomuto bodu. 

 



           

 

Ľ. Auxt 

- členovia VV SsFZ by mali byť zároveň aj predsedami odborných komisií, ako to bolo 

v minulosti 

- Nerozumie, prečo sa robia takéto závažné zmeny pol roka pred volebnou konferenciou 

I.Krško 

- jeden zastupiteľský orgán SsFZ už má a tým je konferencia, 

- takto zložený VV SsFZ by bol len ďalším zastupiteľským orgánom, 

- v návrhu nie je uvedené, čo by sa stalo, keby sa na návrh  ObFZ ZA zvolil kandidát 

z iného ObFZ, bolo by to v poriadku? 

- čl.43 v navrhovanom znení je len „zabetónovanie sa“ vo funkcii člena VV SsFZ, 

- predseda SsFZ by si mal mať možnosť vybrať s kým bude spolupracovať vo VV SsFZ 

J. Pavlík 

- je nespravodlivé, aby boli predsedovia ObFZ automaticky zvolení do VV SsFZ, 

- návrh, aby bol VV SsFZ zložený z 11 ObFZ + predseda, každý ObFZ by mal troch 

členov a tí by sa menili vo VV SsFZ 

I.Repa 

- nie je transparentnejší, demokratickejší systém, ako keď je vo VV SsFZ zastúpený 

každý ObFZ 

R. Horák 

- aj v aktuálnom zložení VV SsFZ sú predsedovia odborných komisií 

J. Podstrelenec 

- v návrhu je uvedený zástupca ObFZ, je na každom ObFZ, koho si zvolí 

P.Kohút 

- podľa súčasne schválených Stanov SsFZ sa volí predseda, podpredsedovia 

a zástupcovia za jednotlivé oblasti, 

- v navrhovanej zmene by sa už volil len predseda a zástupcovia ObFZ 

R. Čičmanec 

- aj v súčasnom VV SsFZ sú zástupcovia za jednotlivé oblasti, predseda ŠTK, predseda 

TMK, podpredseda KR, predseda matričnej komisie 

- nie je to jednoduchá práca, zo strany klubov je veľa otázok, veľký tlak smerom k VV 

SsFZ 

G. Bacsa 

- ObFZ VK je prizývaný na každý VV SsFZ, je dostatočne informovaný ohľadom diania, 

nie je odstrčený, 

- v rámci diskusie odznelo veľa vecí, najlepšie riešenie by bolo si k tomu sadnúť, 

premyslieť a podať návrh na schválenie na najbližšej riadnej/mimoriadnej konferencii 

ešte pred voľbami 

M. Petrok 

- v súčasnom zložení je oveľa lepšia informovanosť na úrovni ObFZ ako bola v minulosti 

 

Po ukončení diskusie predsedajúci Roman Horák vyzval delegátov na hlasovanie 

k predloženému návrhu. 

 

 



           

 

K bodu 10 

Konferencia SsFZ neschválila úpravu Stanov SsFZ. 

Za: 29  Proti:  7  Zdržal sa: 25 

 

11. Doplňujúce voľby (predseda Disciplinárnej komisie SsFZ, 

voľba člena Volebnej komisie SsFZ za Žilinský kraj) 

Slova sa ujal predseda Volebnej komisie SsFZ P. Kohút. Skonštatoval, že ani na jednu volenú 

funkciu volebná komisia neprijala žiadny návrh. Následne vyzval prítomných delegátov na 

podanie návrhov priamo na konferencii podľa čl. 4 bod 8 volebného poriadku.  

Keďže nikto nepredložil dodatočný návrh na volené funkcie, predseda volebnej komisie 

navrhol nový termín doplňujúcich volieb a to na najbližšie zasadnutie Konferencie SsFZ, ktorá 

bude zároveň volebnou. 

 

K bodu 11 

Konferencia SsFZ zobrala na vedomie, že voľby na predsedu Disciplinárnej komisie boli 

neúspešné. 

Za: 61  Proti:  0  Zdržal sa: 0 

Konferencia SsFZ zobrala na vedomie, že voľby člena VV SsFZ za ObFZ Žilina boli 

neúspešné 

Za: 61  Proti:  0  Zdržal sa: 0 

Konferencia SsFZ schválila termín volieb na uvedené funkcie, a to na nasledujúcej Konferencii 

SsFZ. 

Za:  57 Proti:  0  Zdržal sa: 3 

 

12. Schválenie rozpočtu SsFZ na rok 2025 
Materiál predniesla vedúca sekretárka M.Potančoková. Rozpočet bol pripravovaný aj 

v spolupráci s jednotlivými komisiami. V príjmovej časti sú zahrnuté finančné prostriedky na 

projekt EURÁ z EURA. 

Ako bolo uvedené v príhovore predsedom SsFZ S. Neuschlom, tento rok SsFZ plánuje podporiť 

družstvá kategórie U15, U13. V rozpočte je na to vyčlenená suma vo výške 72 000€. 

Delegáti k rozpočtu nevzniesli žiadnu pripomienku. 

 
K bodu 12 

Konferencia SsFZ schválila Rozpočet SsFZ na rok 2025.  

Za: 60  Proti:  0  Zdržal sa: 0 

 

13. Diskusia 
Predsedajúci konferencie otvoril diskusiu, do ktorej sa postupne prihlásili: 

 

Ľ. Auxt 

- otázka ohľadom kreditov, akým spôsobom je to prerozdeľované 

P. Rukavica 

- KR SsFZ deleguje na stretnutia dorastu len jedného rozhodcu – to je málo 

- zaujalo ho stanovisko predsedu ObFZ VK 



           

 

- zmeny týkajúce sa úpravy Stanov neboli delegátom dostatočne vysvetlené 

F. Celleng 

- otázka, či niekto rokoval s novým ministrom športu, či má predseda 

- ak má predseda ObFZ LC veľkú hlavu z práce vo VV SsFZ, čo majú povedať 

funkcionári klubov 

- otázka ohľadom kreditov a PHM vo výške 200€ na družstvo 

J.Podstrelenec 

- podal návrh na uznesenie, aby sa úprava Stanov SsFZ dala schvaľovať 

hlasovaním per rollam, nemusela by byť zvolávaná mimoriadna konferencia 

O.Václavík 
- otázka ohľadom zaradďovania družstiev do 3.ligy, koľko družstiev bude zaradených do 

3.ligy Stred 

- TIPOS dal na 3.ligu 20 000€, je to veľká pomoc pre kluby 

 
Uznesenie k bodu 13 

Konferencia  zobrala  na vedomie diskusné príspevky, ktoré odzneli v diskusii,  v podaní:  

Igor Krško, Ľubomír Auxt, Peter Rukavica, Filip Celleng, Stanislav Neuschl, Ján Podstrelenec, 

Ondrej Václavík, 

Návrhová komisia odporúča VV SsFZ pripraviť návrh úpravy Stanov SsFZ a Volebného 

poriadku hlasovaním per rollam. 

Za:  57 Proti:   0 Zdržal sa: 0 

 

14. Informácia o prijatých uzneseniach 
Predseda návrhovej komisie Zdenko Ivan oboznámil delegátov konferencie so znením prijatých 

uznesení. 

K bodu 14 

 Konferencia SsFZ berie na vedomie informáciu o uzneseniach prijatých konferenciou SsFZ, 

prednesenú predsedom návrhovej komisie. 

Za: 57  Proti:   0 Zdržal sa: 0 

 

15. Záver 
 

Na záver  predseda SsFZ poďakoval za príkladnú účasť,  poprial všetkým šťastnú cestu domov. 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:   Peter Rukavica v.r. 

                     

                                         Ľuboš Sroka     v.r. 

                                                                                                                                             

             

   

Zapísala: Michaela Potančoková 

  


